

Appointments of Associate Dean and Division Heads at CPCE CPCE 委任副院長及學部主任

CPCE announced the appointments of Associate Dean (Research) and Heads of Academic Divisions with effect from 1 April 2020 and 1 July 2019 respectively:

CPCE 宣布委任副院長（研究）及學部主任，分別於 2020 年 4 月 1 日及 2019 年 7 月 1 日生效：

Prof C W Leung 梁振華教授	Associate Dean (Research) 副院長（研究）
Dr Helen S.M. Wong, Principal Lecturer 首席講師黃舜敏博士	Head of Division of Business and Hospitality Management (BHM) 工商及款待業管理學部主任
Dr Esther Tong, Principal Lecturer 首席講師唐嘉雯博士	Head of Division of Languages and Communication (LC) 語文及傳意學部主任
Dr Anthony Loh, Principal Lecturer 首席講師陸偉強博士	Head of Division of Science, Engineering and Health Studies (SEHS) 科技、工程及健康學部主任
Dr Hung Kwok-wah, Principal Lecturer and HKCC Deputy Director 首席講師兼香港專上學院副院長洪國華博士	Interim Head of Division of Social Sciences, Humanities and Design (SSHD) 社會科學、人文及設計暫任學部主任



Prof C W Leung
梁振華教授

As an important strategic direction of CPCE, Prof C W Leung has been appointed as CPCE Associate Dean (Research) since 1 April 2020, overseeing the strategic plans, development, quality assurance and administration related to research. Besides, four Academic Divisions have been established since 1 July 2019. The newly appointed Division Heads oversee the staffing, subject hosting and development, and teaching assignment for respective Academic Divisions. The new structure is expected to enhance the cooperation between HKCC and SPEED, create critical mass of expertise, and improve overall operational efficiency.

為配合學院的整體策略，梁振華教授於 2020 年 4 月 1 日起獲委任為 CPCE 副院長（研究），負責研究相關的策略計劃、發展、質素保證，以及行政事宜。此外，CPCE 於 2019 年 7 月 1 日成立了四個學術部門，新任命的學部主任負責管理學部的人事安排、開辦及發展科目，以及編配教學工作等。新的學部架構將鞏固 HKCC 及 SPEED 之間的合作，有效匯聚教員的知識及專長，並提升整體營運效率。



(From left) Dr Hung Kwok-wah, Dr Anthony Loh, Dr Esther Tong and Dr Helen S.M. Wong

(左起) 洪國華博士、陸偉強博士、唐嘉雯博士及黃舜敏博士

Establishment of Centre for Professional and Business English, Continuing Education Office, and Marketing and Communications Office 成立專業及商業英語中心、持續教育處和市場及傳訊處

The following centre and offices have been established to further realise the vision and mission of CPCE.

以下中心及辦事處正式成立，進一步實踐 CPCE 的抱負及使命。

Centre for Professional and Business English 專業及商業英語中心

The Centre for Professional and Business English (CPBE) of SPEED was established in January 2020, with the aim of enabling people to communicate more effectively in English in professional and business environments.

SPEED 轄下的專業及商業英語中心於 2020 年 1 月成立，旨在讓大眾在專業及商業環境中，以更有效方式運用英語。



Mr Richard McGeough, Head of CPBE
專業及商業英語中心總監麥格夫先生

Continuing Education Office 持續教育處

The Continuing Education Office (CEO) of SPEED was set up in November 2019 to offer quality training programmes and consultancy services to the corporate sector as well as professional development opportunities to experienced learners in Hong Kong and the Greater Bay Area.

SPEED 轄下的持續教育處於 2019 年 11 月成立，為香港及大灣區企業提供優質培訓課程及顧問服務，亦為富有經驗的學習者提供專業發展機會。



Dr Simon T.Y. Cheung, Interim Head of Continuing Education
暫任持續教育總監張晉元博士

Marketing and Communications Office 市場及傳訊處

The Marketing and Communications Office (MCO) was founded by CPCE in October 2019 to provide proactively professional and quality services and support to CPCE in strategies and operational matters related to marketing and admission, corporate communications and major events.

CPCE 轄下的市場及傳訊處於 2019 年 10 月成立，在市場推廣、新生招募、企業傳訊和主要活動這四方面工作的策略和執行上，主動積極地為 CPCE 提供專業及優質的服務和支援。



Mr William Tsang, Head of Marketing and Communications
市場及傳訊總監曾偉琛先生